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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

Tomko: 

Postrek proti komárom. Občan sa pýta, v ktorých uliciach bol prevedený postrek a kto vyberal 

tie ulice, či bolo celé mesto postriekané. 

 

Ing. Kereštan: 

Čo sa týka postreku proti komárom, mesto Trebišov firmou, ktorá bola vybraná na postreky, 

striekalo dá sa povedať v rámci Trebišova, mestský park, okolie mestského parku, Trnávka 

a v rámci vnútorných priestorov, čiže v intraviláne mesta. Všetky ulice boli prevedené prvým 

postrekom, ktorý bol vykonaný. Sú odozvy pán poslanec s tým, že eliminácia komárov bola 

trošku znížená. Čakáme, máme ešte v príprave tri postreky, hlavne sa budeme sústrediť, keď 

budú vznikať nejaké akcie, či sa to týka mestského parku, alebo v rámci vnútorného 

Trebišova, ako tak, tieto postreky sa budú vykonávať a použije sa aj nová technológia teplým 

postrekom, ktorý už odbornejšie ak by mal ochotu pán MVDr. Hrdlík, vysvetliť vám, mesto je 

pripravené na postreky.   

 

Tomko: 

Kedy ste boli na Cukrovarskej? 

 

MVDr. Hrdlík: 

Mesto si objednalo 150 ha, bolo urobené celé mesto, ešte budú urobené štyri postreky gratis. 

Tam, kde som sa nemohol dostať s vozíkom, lebo tam sa dosť zle cúva, nie som taký 

špecialista, musím ísť do školy ešte naspäť ku Ferovi, kde ma naučia, tak som nešiel. 

Cukrovarská nebola robená, bude robená následne, lebo do tých 150 € ja neviem, možno 

dáme aj Košice tam do tých 150 €, žeby boli spokojní občania, ale teraz takto robíme, že bude 

nová metóda, troška je taká zadymovatejšia, viacej bude dymiť, ale spravíme Cukrovarskú 

prednostne. Ale treba potom spočítať, že koľko je tých 150 €, či to je celý Trebišov, či Hrdlík 

klame, neklame, ale kľudne pôjdem tam aj nabudúce sám, s tebou Fero, dobre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 


